
KANDIDÁTI ZA PLZEŇSKÝ KRAJ

           Ing.
           Josef 
           Vozdecký

Významný český vinař. Byl 
dvě desítky let generálním 
ředitelem úspěšné společnosti 
Bohemia Sekt. Nyní podniká,
68 let, Starý Plzenec.

Proč jdu do politiky?

„Vůbec už mi nejde o poli-
tickou funkci, chci se stejně 
smýšlejícími lidmi změnit stav 
české společnosti k lepšímu. 
Trochu kvůli sobě, ale hlavně 
pro naše děti a děti jejich dětí.“

     Pavel
     Strolený

Hlavní účetní Primagra, a.s.,  
člen Ekonomické komise 
Západočeského územního 
svazu Českého rybářského 
svazu v Plzni, 39 let, Klatovy.

Proč jdu do politiky?

„Chci změnu. Chci dokázat, že 
ještě existují slušní lidé, kteří 
chtějí pracovat pro lidi v této 
zemi tak, abychom se měli 
všichni lépe.“

       Ing.
       Jiří
       Dufka

Soukromý zemědělec a velký  
fotbalový nadšenec. Je před-
sedou Okresního fotbalového 
svazu Tachov i prezidentem    
klubu, 52 let, Chodský Újezd.

Proč jdu do politiky?

„Důvod je prostý - situace 
v okrese Tachov. Nemáme 
nemocnici, otřesná je úroveň 
infrastruktury a klesají  
prostředky na mládežnický 
sport. Chci přispět ke zlepšení 
tohoto stavu.“

     Ing.
     Jan
     Volný

Obchodní ředitel firmy HOPI,  
místostarosta, předseda Kraj-
ské organizace Plzeň. Je bývalý 
reprezentant ve skoku vysokém, 
54 let, Chodová Planá.
 
Proč jdu do politiky?

„Dlouho jsem byl zarputilý ne-
straník. Nyní již nemohu mlčet 
a stát stranou. Svým čtyřem 
dětem bych rád dokázal, 
že můžeme stát úžasného 
českého národa spravovat 
poctivě a zodpovědně.“

     Petr
     Sterzl

Bývalý policista, nyní hospodář 
ve státní správě, 54 let, 
Domažlice.

Proč jdu do politiky?

„Slušný občan má právo se 
zde cítit bezpečně. To nezajistí 
opravené vestibuly policejních 
služeben ani těžkooděnci  
v ulicích, ale radikální reorga-
nizace. To jako bývalý policista 
vím a mohu k tomu něco říci.“

      Ing.
      Zdeněk
      Hrubý

Majitel firmy na geodetické  
práce, ženatý otec dvou dětí, 
potápeč a podvodní fotograf, 
57 let, Nezvěstice.

Proč jdu do politiky?

„Nemohu a nechci nadále 
sledovat, jak o nás rozhodují 
stále stejní lidé, pro které 
neplatí zákony a kteří svou ne-
schopností řídit stát zadlužují 
generace, které se ještě ani 
nenarodily.“

     Ing.
     Pavel
     Šrámek,
     MBA
Spolumajitel firmy Milknatur,  
člen rady poradců na Pitts-
burgh University Prague, dříve 
ředitel firemních divizí Gillette, 
či Nestlé, 48 let, Všeruby.

Proč jdu do politiky?

„Největším nepřítelem 
demokracie je chytrá, ale 
mlčící většina. Promiňte, už 
se na tu politickou komedii 
nemohu dívat. Ale jen kritizo-
vat nestačí. Chci být dobrým 
příkladem pro své tři syny.“

    Mgr.
    Irena
    Langrová

Po 21 letech podnikání, kdy  
vychovala nástupce, se může 
věnovat politice. Má zásady: 
poctivost, pravdomluvnost a 
právo, 61 let, Blovice.

Proč jdu do politiky?

„Nikdy jsem o vstupu do poli-
ticky neuvažovala, ale osobní 
příklad pana Babiše mě utvrdil 
v tom, že je třeba něco dělat. 
V nejbližší době čekám první 
vnouče, proto chci, aby i ono 
tady chtělo žít.“

       MUDr.
       Milan
       Štěpáník

Plicní lékař. Po promoci   
nastoupil do FN v Plzni,  
od roku 1992 provozuje 
soukromou plicní ordinaci,  
59 let, Plzeň.

Proč jdu do politiky?

„Chci žít ve státě, kde panuje 
řád, kde pro každého platí 
zákony, které nelze vykládat 
několika způsoby a kde 
nedochází k pozitivní ani 
negativní diskriminaci žádného 
občana.“

                    Mgr.
                    Miloslava
                    Rutová

Učitelka, speciální pedagožka,  
terapeutka metody One Brain, 
65 let, Plzeň.

Proč jdu do politiky?

„Chci se aktivně podílet  
na návratu naší republiky  
k pověsti, kterou měla před 
válkou. Nechci se dožít toho, 
že budeme cizinci ve vlastní 
zemi.“

  Mgr. et Mgr.
  Miroslav
  Šuma

Právník, plzeňský patriot  
a člověk, který se aktivně  
zajímá o dění v Plzeňském  
kraji a celé České republice,   
36 let, Vejprnice.

Proč jdu do politiky?

„Jediná možnost, jak ovlivnit 
a zlepšit život svůj, své rodiny 
a ostatních občanů této země, 
je aktivně se podílet na jejím 
veřejném životě a participovat 
tak na budoucím vývoji České 
republiky.“

      Ing.
      Vladimír
      Kroc

Čerpal zkušenosti na řadě  
manažerských pozic. Nyní 
je aktivní důchodce, který je 
nespokojený se současnou 
politikou, 65 let, Březina.

Proč jdu do politiky?

„Víc než dvacet let marně 
čekám, až se straničtí 
vyvolenci nasytí a začnou pra-
covat ve prospěch země. Jejich 
nenasytnost je ale bezedná. 
Už nechci být pasivní. Nyní je  
šance začít se změnou.“


